
 

  
Referat af Repræsentantskabsmøde 13. april 2023 

Bydelsplanens projekter blev præsenteret af lokaludvalgets 

medlemmer.  

Der blev stillet spørgsmål og kommentarer til de forskellige temaer: 

  

Biodiversitet: 

Trygheden skal tænkes ind i det grønne. 

 

Trafikplan: 

Vigtigt at tage mængden af tung trafik med i betragtningerne. 

 

Remiseparken: 

Er der plads til flere plantekasser i Remiseparken? 

Den store græsplæne bruges jo til boldspil osv. 

 

MetroParken: 

Potentiale for opholdsmuligheder i vandet. 

 

Biblioteker for alle: 

Problemstillingen blev bekræftet af deltager fra Ørestadens Plejecenter.  

Svært at bestille og betjene selv online via bogbussen især for ældre 

borgere.  

Der er lavet en aftale med en bibliotekar, der kommer ud til 

plejecenteret, der kan hjælpe de ældre, men aftalen er ikke formaliseret.   

Personer med kognitive handicap ex. blinde har problemer med 

betjening af robotter. 

Det handler også om at tiltrække borgere til den ressource biblioteket 

er.  
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Der er inspiration at hente hos Analogstyrelsen. 

 

Fælles aktiviteter for børn og unge:   

Forslag om kontakt til Ungerådet.  

Forslag om kontakt til kollegierne i Amager Vest. 

Forslag om samarbejde med Amagerplanen. 

 

Mere kunst i bydelen: 

Ørestad Plejecenter har en kunstprofil og ønsker en skulptur, der 

indikerer dette. 

 

Godkendelse af bydelsplanen:  

Bydelsplanen blev godkendt af repræsentantskabet med følgende b 

mærkninger: 

- Velgennemtænkt, velformuleret, kommer vidt omkring mange 

forskellige emner.  

- Vi har en udfordring med at få budskabet om lokaludvalgets 

arbejde ud til borgerne. 

- Fortæl gerne om de projekter, der er gennemført på 

hjemmesiden, så man ved at der skabes resultater. 

- Ønske om en trykt version af bydelsplanen inkl. historik – hvad er 

gennemført – til gennemlæsning på ex. bibliotekerne. 
 

 

 


